
De aanwezigheid van snorscooters is m.i. niet enkel gevaarlijk en vervelend op drukke fietspaden 
maar op álle fietspaden. Opgevoerde snorscooters (bestaan onopgevoerde exemplaren nog?) kunnen 
op rustige fietspaden erg hoge snelheden behalen. Snelheden die niet in verhouding staan met die van 
bijvoorbeeld een fietsende vader met kind achter- en voorop. 
U gaat voorbij aan de schadelijke overlast van uitlaatgassen vlak onder de hijgende neus van de flink 
doortrappende fietser. 
U gaat voorbij aan het feit dat de gemiddelde snorfietsbestuurder verkeersregels aan zijn laars lapt. 
Met een verbod op ‘sommige fietspaden’ creëert u  een situatie waarbij het wel erg gemakkelijk is om 
de regels te negeren. Zie dat maar eens te handhaven, u vergroot enkel het terrein van de snorfietser. 


